СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ (СБНН)

(вересень – жовтень 2012 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно- розшукова діяльність
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Соціологічні науки
22.00.04 Спеціальні та галузеві соціології
Державне управління
25.00.01 Теорія та історія державного управління
25.00.02 Механізми державного управління
Соціальні комунікації
27.00.01 Теорія та історія соціальних комунікацій
Наукові та навчальні видання
Держава і право. Юридичні науки
Персоналії юристів
Науково-дослідна робота
Юридична освіта
Теорія держави і права
Історія вчень про державу і право
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Інформаційне право
Фінансове право
Право власності
Підприємницьке право
Зобов’язальне право
Право інтелектуальної власності
Спадкове право
Господарське право
Сімейне право
Земельне право
Екологічне право
Трудове право
Кримінологія
Кримінально-виконавче право
Система судових органів
Цивільний процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Судова медицина та судова психіатрія
Судова психологія
Філософія держави і права
Держава і право зарубіжних країн
Країнознавство
Статистика
Історія. Історичні науки
Економіка. Економічні науки
Політика. Політичні науки
Воєнна наука. Військова справа
Наука. Наукознавство
Наукова інформація та документація
Освіта. Педагогіка
Фізична культура і спорт
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство. Бібліографознавство
Мовознавство
Літературознавство. Художня література (твори)
Ораторське мистецтво
Етика
Естетика
Довідкові видання
Електронні ресурси
Повнотекстові документи

Умовні позначення місця знаходження

хр            – книгосховище
н/аб         – абонемент наукової літератури
студ/аб    – студентський абонемент
ДБВ         – науково-бібліографічний відділ
ч.з. № 1   – читальний зал № 1
ч.з. № 2   – читальний зал № 2
з/п            – зал періодики
філ. № 1  – філія № 1 (вул. Динамівська, 4)
філ. № 2  – філія № 2 (вул. Пушкінська, 106)
код.          – інформаційно-кодифікаційний відділ
ВРК         – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська, 70)
навч. від. – навчальний відділ
Крим. ф-т –  Кримський юридичний інститут
Полт. ф-т –  Полтавський юридичний інститут

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Давидов Д. С. Методологічні основи дослідження особливостей сучасних трансформацій глобального господарства : автореф. дис. ... д-ра екон. наук / Д. С. Давидов ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. Г. В. Задорожний. – Х., 2012. – 18 с.
Жукова Л. М. Інституціоналізація форм роз'язання конфліктів корпоративного сектору в умовах ринкової трансформації : автореф. дис. ... канд. екон. наук / Л. М. Жукова ; Харк. нац. ун-ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. Г. М. Коломієць. – Х., 2012. – 18 с.
Корнілов О. О. Соціально-економічний розвиток робочої сили в умовах трансформаційної економіки : автореф. дис. ... канд. екон. наук / О. О. Корнілов ; Харк. нац. ун- ім. В. Н. Каразіна ; наук. кер. В. Є. Лазаренко. – Х., 2012. – 16 с.
Пісоцька Є. І. Розвиток форм обміну: логіко-історичний аналіз : автореф. дис. ... канд. екон. наук / Є. І. Пісоцька ; Харк. нац. ун- ім. В.Н. Каразіна ; наук. кер. А. А. Гриценко. – Х., 2012. – 15 с.
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Ісмайлов К. Ю. Акти судової влади в системі джерел права України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. Ю. Ісмайлов ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. І. М. Погрібний. – Маріуполь, 2012. – 14 с.
Аминов Г. А. Налоги как признак государства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. А. Аминов ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. М. Н. Марченко. – М., 2012. – 24 с.
Берестовський І. В. Роль органів внутрішніх справ у реалізації функції захисту прав людини і громадянина : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Берестовський ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. А. М. Завальний. – К., 2012. – 19 с.
Гаранжа С. А. Исправительно-трудовая политика Советского государства в 1917–1934 гг. (на примере общих мест заключения РСФСР): автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. А. Гаранжа ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. В. А. Томсинов. – М., 2012. – 23 с
Грищенко Г. А. Механизм легитимации государственной власти в современной России (теоретико-правовой аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. А. Грищенко ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Ю. А. Веденеев. – М., 2012. – 32 с.
Олейников В. В. Розвиток української державно-правової думки у другій половині XVIII – на початку XIX ст.  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Олейников ; Луган.держ. ун-т внутр. справ ім. Е. О. Дідоренк ; наук. кер. І. Б. Усенко. – Луганськ, 2011. – 20 с.
Резницька В. О. Організаційно-правові основи діяльності добровільних громадських формувань самооборони в 1944–1954 рр. (за матеріалами західних областей УРСР) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. О. Резницька ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. A. Є. Шевченко. – Маріуполь, 2012. – 16 с.
Середа О. В. Присяжні засідателі та станові представники в судових органах українських губерній Російської імперії (друга половина XIX – початок XX століття) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Середа ; наук. кер. В. О. Рум'янцев. – Х., 2012. – 22 с.
Стасюк С. В. Об'єкт інформаційних правових відносин: загальнотеоретичний аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. В. Стасюк ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. А. А. Письменицький. – Маріуполь, 2012. – 18 с.
Француз А. Й. Правові основи демократичного розвитку політичної системи в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / А. Й. Француз; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна" ; наук. конс. О. В. Скрипнюк. – К., 2012. – 36 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Балабанова І. В. Розмежування повноважень між обласним та іншими рівнями місцевого самоврядування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Балабанова ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. М. О. Баймуратов. – Маріуполь, 2012. – 18 с.
Беляєва М. В. Конституційно-правові засади політичної функції Української держави : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Беляєва ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Л. Р. Наливайко. – Х., 2012. – 22 с.
Беляєва М.В. Конституційно-правові засади політичної функції української держави : дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Беляєва ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер.: Л. P. Наливайко. – Д. : Дніпропетр. юрид. ін.-т МВС України, 2012. – 270 с.
Биков О. М. Конституційно-правове регулювання відносин у сфері реалізації права на свободу віросповідання в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / О. М. Биков ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. конс. В. Д. Бондаренко. – К., 2012. – 39 с.
Бондарчук О. В. Інститут недоторканності депутата парламенту в Україні та Російській Федерації: порівняльно-правовий аналіз : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Бондарчук ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В. М. Шаповал. – К., 2012. – 19 с.
Держалюк О. М. Депутатський запит як форма парламентського контролю в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Держалюк ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Ю. С. Шемшученко. – К., 2012. – 20 с.
Калугина Т. В. Конституционно-правовой статус законодательных (представительных) органов государственной власти субъектов Российской Федерации: на примере Дальневосточного федерального округа : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. В. Калугина ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Е. И. Козлова. – М., 2012. – 29 с.
Маринів І. І. Конституційний контроль у Республіці Польща : дис. ... канд. юрид. наук / І. І. Маринів ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. М. В. Буроменський. – Х., 2012. – 190 с.
Маринів І. І. Конституційний контроль у Республіці Польща : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. І. Маринів ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. М. В. Буроменський. – Х., 2012. – 20 с.
Харченко О. О. Роль органів місцевого самоврядування в становлення локальної системи соціального захисту прав матері та дитини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Харченко ; Маріупол. держ. ун-т ; наук. кер. Л. О. Корчевна. – Маріуполь, 2012. – 19 с.
Шустров Д. Г. Государство как объект конституционно-правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. Г. Шустров ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. С. А. Авакьян. – М., 2012. – 24 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Борисова Ю. О. Цивільно-правове регулювання відносин у сфері електронної комерції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. О. Борисова ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. О. В. Кохановська. – К., 2012. – 19 с.
Буквич А. В. Матеріально-правове та колізійно-правове регулювання обігу цінних паперів у міжнародному приватному праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Буквич ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. В. І. Кисіль. – К., 2012. – 20 с.
Буланов В. В. Категория наиболее тесной связи в международном частном праве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Буланов ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. В. А. Канашевский. – М., 2012. – 22 с.
Галушка Ю. І. Відшкодування шкоди, завданої рішеннями, діями чи бездіяльністю органів дізнання і досудового слідства за цивільним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. І. Галушка ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В. М. Коссак. – К., 2011. – 16 с.
Гончарук Л. М. Договір концесії : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. М. Гончарук ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Н. С. Кузнєцова. – К., 2012. – 21 с.
Гринь О. С. Поручительство в механизме обеспечения исполнения обязательств : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. С. Гринь ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Л. Василевская. – М., 2012. – 26 с.
Иванов О. М. Правовое регулирование стоимости потребительского кредита : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Иванов ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Л. Г. Ефимова. – М., 2012. – 29 с.
Ковальова М. В. Цивільно-правова охорона винахідництва в Україні та в країнах Європейського Союзу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Ковальова ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Ю. Л. Бошицький. – К., 2011. – 16 с.
Котенко Е. С. Мультимедийный продукт как объект авторских прав : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. С. Котенко ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Л. Василевская. – М., 2012. – 26 с.
Кочин В. В. Непідприємницькі товариства як юридичні особи приватного права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Кочин ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. М. К. Галянтич. – К., 2012. – 20 с.
Кравцов С. О. Міжнародний комерційний арбітраж та національні суди : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. О. Кравцов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 22 с.
Кубко А. Є. Реалізація публічних інтересів у цивільному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. Є. Кубко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Н. С. Кузнєцова. – К., 2012. – 18 с.
Ланина О. В. Гражданско-правовое регулирование оговорки о сохранении права собственности в договорных обязательствах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Ланина ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. А. Е. Шерстобитов. – М., 2012. – 30 с.
Лисенко Л. С. Ухвали в цивільному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. С. Лисенко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. С. Я. Фурса. – К., 2012. – 19 с.
Німак М. О. Окреме провадження у справах, що виникають із шлюбних правовідносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. О. Німак ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. Й. Г. Богдан. – К., 2012. – 20 с.
Оверко Г. Я. Відшкодування моральної шкоди, заподіяної при медичних послуг в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. Я. Оверко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. М. В. Венецька. – К., 2012. – 19 с.
Падучак Б. М. Цивільно-правове регулювання відносин у сфері трансферу технологій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Б. М. Падучак ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. Я. М. Шевченко. – К., 2011. – 20 с.
Погребняк О. С. Судовий захист законних інтересів фізичних осіб при примусовому наданні медичної допомоги : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. С. Погребняк ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. В. А. Кройтор. – Х., 2011. – 20 с.
Подузова Е. Б. Организационный договор и его виды : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. Б. Подузова ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. М. Н. Малеина. – М., 2012. – 26 с.
Посикалюк О. О. Особисті немайнові права фізичних осіб в романській, германській, англо-американській системах приватного права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Посикалюк ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. Р. О. Стефанчук. – К., 2012. – 20 с.
Руда Т. В. Докази і доказування в цивільному процесі України і США: порівняльно-правовий аналіз : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. В. Руда ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Н. О. Кіреєва. – К., 2012. – 20 с.
Рудко Б. Б. Процедура нотаріального провадження з вжиття заходів щодо охорони спадкового майна : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Б. Б. Рудко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. С. Я. Фурса. – К., 2012. – 16 с.
Русанова В. А. Корпоративные способы защиты прав участников хозяйственных обществ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Русанова ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. Д. В. Ломакин. – М., 2012. – 31 с.
Талан Л. Г. Реалізація судових рішень у виконавчому провадженні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. Г. Талан ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 19 с.
Тимошевська І. П. Участь у цивільному процесі органів та осіб, яким законом надано право захищати права, свободи та інтереси інших осіб : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. П. Тимошевська ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 21 с.
Тимченко Г. П. Принципи цивільного та адміністративного судочинства в Україні: проблеми теорії і практики  : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Г. П. Тимченко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. В. І. Семчик. – К., 2012. – 40 с.
Фігель А. А. Цивільно-правовий захист житлових прав фізичних осіб : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. А. Фігель ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва ; наук. кер. М. К. Галянтич. – К., 2012. – 20 с.
Федосеев С. В. Гражданско-правовое положение членов совета директоров акционерных обществ по законодательству Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. В. Федосеев ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. Д. В. Ломакин. – М., 2012. – 26 с.
Чинчевич Е. В. Возмещение вреда, причиненного жизни и здоровью животными : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. В. Чинчевич ; Саратов. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Т. И. Хмелева. – Саратов, 2012. – 21 с.
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
Іванова К. Ю. Господарсько-правове регулювання договірних зобов'язань інноваційного характеру : дис. ... канд. юрид. наук / К. Ю. Іванова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: Ю. Є. Атаманова. – Х., 2012. – 202 с.
Іванова К. Ю. Господарсько-правове регулювання договірних зобов'язань інноваційного характеру : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. Ю. Іванова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Ю. Є. Атаманова. – Х., 2012. – 20 с.
Васильченко Т. В. Господарсько-правове регулювання охорони комерційної таємниці в умовах інноваційної економіки України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. В. Васильченко ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. О. Х. Юлдашев. – К., 2011. – 20 с.
Громенко Ю. О. Правове регулювання рекламної діяльності суб'єктів господарювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. О. Громенко ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. М. Л. Шелухін. – К., 2012. – 20 с. 
Купцова М. В. Арбітражна угода як основа компетенції міжнародного комерційного арбітражного суду : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Купцова ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Л. Ф. Винокурова. – К., 2012. – 17 с.
Латинін O. A. Правове регулювання захисту прав кредиторів у справі про неспроможність (банкрутство) : дис. ... канд. юрид. наук / O. A. Латинін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Б. М. Поляков. – Х., 2012. – 189 с.
Макаренко А. С. Правове регулювання перевезення вантажів автомобільним транспортом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Макаренко ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом ; наук. кер. М. Л. Шелухін. – К., 2012. – 20 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
(12.00.05 Трудовое право; право социального обеспечения)
Баринов Д. О. Процедуры заключения, изменения и прекращения трудового договора : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. О. Баринов ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. Г. В. Хныкин. – М., 2012. – 24 с.
Бережнов А. А. Досудебный порядок разрешения индивидуальных трудовых споров : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. А. Бережнов ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. И. Костян. – М., 2012. – 26 с.
Гузиева А. И. Минимальный размер оплаты труда как одна из государственных гарантий в сфере наемного труда : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. И. Гузиева ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Т. К. Миронова. – М., 2012. – 28 с.
Долголева И. А. Правовое регулирование профессионального пенсионного страхования в Республике Беларусь : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / И. А. Долголева ; Нац. центр законодательства и правов. исслед. Респ. Беларусь ; науч. рук. Х. Т. Мелешко. – Минск, 2012. – 27 с.
Чистякова І. О. Санаторно-курортне забезпечення як форма соціально-правового захисту населення України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. О. Чистякова ; Східноукр. нац. ун-т ім. В. Даля ; наук. кер C. B. Венедіктов. – Луганськ, 2012. – 19 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
(12.00.06 Пприродоресурсное право; аграрное право; экологическое право)
Сидор В. Д. Теоретичні проблеми розвитку земельного законодавства України : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. Д. Сидор ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. конс. О. О. Погрібний. – К., 2012. – 36 с.
Сонина Д. Д. Правовые проблемы принудительного прекращения прав на землю в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. Д. Сонина ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. О. М. Козырь. – М., 2012. – 24 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
Анісімова Н. М. Правове регулювання податкового контро.лю у сфері виробництва і обігу спирту та алкогольних напоїв : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. М. Анісімова ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України ; наук. кер. В. І. Курило. – К., 2012. – 19 с.
Баланюк Л. Л. Адміністративно-правове регулювання парабанківської діяльності в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. Л. Баланюк ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. О. П. Орлюк. – Ірпінь, 2012. – 17 с.
Бенедик В. І. Норми адміністративно-процесуального права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. І. Бенедик ; наук. кер. Ю. П. Битяк. – Х., 2012. – 20 с.
Бердник В. С. Юрисдикційна діяльність адміністративних комісій (матеріальний та процесуальний аспекти) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. С. Бердник ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. О. І. Миколенко. – Запоріжжя, 2012. – 18 с.
Бердникова Л. В. Державна податкова служба України як суб'єкт адміністративного судочинства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. В. Бердникова ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Д. Г. Мулявка. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Власов А. В. Контроль як форма попередження вчинення податкових правопорушень : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Власов ; Акад. праці і соц. відносин Федерації профспілок України ; наук. кер. В. О. Шамрай. – К., 2012. – 19 с.
Германюк М. О. Принципи державної служби: питання адміністративно-правової доктрини та правозастосування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. О. Германюк ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. Т. О. Коломоєць. – Запоріжжя, 2012. – 18 с.
Забарський В. В. Адміністративно-правове регулювання політичних прав військовослужбовців Збройних Сил України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Забарський ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. І. Л. Бородін. – К., 2012. – 16 с.
Закурін М. К. Адміністративно-правове регулювання діяльності господарських судів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. К. Закурін ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. В. В. Галунько. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Іващенко О. Ю. Оскарження адміністративних послуг у Великій Британії та Україні (порівняльно-правовий аналіз) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Ю. Іващенко ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. В. К. Колпаков. – К., 2012. – 20 с.
Кобзар В. В. Адміністративно-правовий статус персоналу кримінально-виконавчої установи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Кобзар ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. В. Ф. Усенко. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Копцева Л. О. Фінансовий контроль у митній справі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. О. Копцева ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. Л. К. Царьова. – О., 2012. – 18 с.
Котенко А. М. Договірні відносини у сфері фінансово-правового регулювання : дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Котенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер.: О. А. Лукашев. – Х., 2012. – 198 с.
Котенко А. М. Договірні відносини у сфері фінансово-правового регулювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Котенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. А. Лукашев. – Х. 2012. – 20 с.
Красіков Д. О. Правове забезпечення інформаційної безпеки в діяльності органів внутрішніх справ України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. О. Красіков ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. P. A. Калюжний. – К., 2012. – 20 с.
Мельник М. В. Правове регулювання митних режимів в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Мельник ; Акад. праці і соц. відносин Федерації профспілок України ; наук. кер. О. В. Артеменко. – К., 2012. – 20 с.
Мельник М. П. Доказування при розгляді земельних спорів в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. П. Мельник ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. М. О. Мецелик. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Миронець І. М. Адміністративно-правове регулювання будівельної діяльності в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. М. Миронець ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. В. М. Марчук. – К., 2012. – 22 с.
Пащенко К. С. Правове регулюван ня судових витрат в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. С. Пащенко ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. В. О. Рядінська. – К., 2012. – 19 с.
Петрусевич В. І. Адміністративно-правове регулювання зайнятості інвалідів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. І. Петрусевич ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. О. В. Кузьменко. – К., 2012. – 18 с.
Пирога І. С. Правові та організаційні засади реформування податкової системи України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. С. Пирога ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. А. І. Берлач. – К., 2012. – 20 с.
Різак М. В. Правове регулювання відносин обігу персональних даних : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Різак ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. Ю. М. Бисага. – К., 2012. – 20 с.
Свириденко В. М. Правові аспекти конфліктів у сфері податкових відносин: питання теорії та практики правового регулювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. М. Свириденко ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Т. А. Латковська. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Сикал М. М. Контроль за діяльністю Державної кримінально–виконавчої служби України: правові та організаційні засади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. М. Сикал ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. В. П. Чабан. – К., 2012. – 19 с.
Скутельник П. Ф. Фінансово-правові аспекти процедури банкрутства в України  : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / П. Ф. Скутельник ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. О. П. Орлюк. – К., 2012. – 20 с.
Смерницький Д. В. Адміністративно-правове забезпечення прав інтелектуальної власності в системі МВС України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. В. Смерницький ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. К. І. Бєляков. – К., 2012. – 19 с.
Сопільник Л. І. Теорія та практика адміністративно-правового регулювання організації безпеки дорожнього руху в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Л. І. Сопільник ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. конс. О. М. Бандурка. – Х., 2012. – 42 с.
Столітній А. В. Адміністративне затримання як захід адміністративного припинення: теорія, досвід та практика застосування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Столітній ; Запоріз. нац. ун-т ; наук. кер. Т. О. Коломоєць. – Запоріжжя, 2012. – 19 с.
Сухий Р. М. Повноваження Національного банку України по управлінню та контролю за валютним оборотом: фінансово–правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. М. Сухий ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; наук. кер. Т. А. Латковська. – О., 2012. – 20 с.
Тимченко А. М. Види примусових заходів у податковому праві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Тимченко ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України ; наук. кер. О. А. Лукашев. – К., 2012. – 18 с.
Ткаліч І. О. Правове регулювання діяльності недержавних пенсійних фондів у системі недержавного пенсійного забезпечення України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. О. Ткаліч ; Акад. праці і соц. відносин Федерації профспілок України ; наук. кер. К. І. Бєляков. – К., 2012. – 20 с.
Трубін І. О. Правові засади функціонування системи електронних платежів у сфері електронної комерції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. О. Трубін ; НАПрН України ; наук. кер. А. М. Новицький. – К., 2012. – 19 с.
Тунік А. В. Правові основи захисту персональних даних : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Тунік ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. І. М. Сопілко. – К., 2012. – 20 с.
Форостяна С. В. Неконфліктні провадження в адміністративному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. В. Форостяна ; Держ. НДІ МВС України ; наук. кер. В. О. Заросило. – К., 2012. – 19 с.
Чапух Е.У. Загальнодержавні соціальні збори: правова природа та види : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. У. Чапух ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. І. Є. Криницький. – Запоріжжя, 2011. – 20 с.
Шамрук Н. Б. Адміністративно-правові засади взаємодії суб'єктів протидії насильства в сім'ї : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. Б. Шамрук ; Нац. авіац. ун-т ; наук. кер. А. О. Галай. – К., 2012. – 20 с.
Шаптала Н. К. Співвідношення принципів рівності та соціальної справедливості в податково–правовому регулюванні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. К. Шаптала ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. М. П. Кучерявенко. – Ірпінь, 2012. – 20 с.
Шевчук О. М. Правове регулювання порядку переміщення лікарських засобів через митний кордон України : дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Шевчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. Я. Настюк. – Х., 2012. – 197 с.
Шевчук О. М. Правове регулювання порядку переміщення лікарських засобів через митний кордон України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Шевчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. Я. Настюк. – Х., 2012. – 20 с.
Шепетько С. А. Юридична особа як суб'єкт адміністративного делікту : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. А. Шепетько ; НАПрН України ; наук. кер. О. В. Копан. – К., 2012. – 18 с.
Шульженко О. В. Правове регулювання податкової бази : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Шульженко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. М. П. Кучерявенко. – Х., 2012. – 20 с.  
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Боднар І. В. Кримінологічні засади запобігання вчинення злочинів у кримінально-виконавчих установах закритого типу : автореф. дис. ... канд. юрид. / І. В. Боднар ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. І. Г. Богатирьов. – Х., 2012. – 19 с.
Габро О. І. Відповідальність свідка, потерпілого, оцінювача експерта, перекладача за діяння, передбачені ст. 384 КК України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. І. Габро ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. В. К. Матвійчук. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Ганова Г. О. Кримінальна відповідальність за умисне вбивство, вчинене групою осіб за попередньою змовою : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. О. Ганова ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. О. О. Кваша. – К., 2012. – 19 с.
Грушицький А. І. Реалізація права на правову допомогу засудженими до позбавлення волі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. І. Грушицький ; Нац. акад. внутр. справ України ; наук. кер. В.В Коваленко. – К., 2012. – 20 с.
Дегтярьова І. В. Використання малолітньої дитини для заняття жебрацтвом: кримінально-правова та кримінологічна характеристика і запобігання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Дегтярьова ; Харк. нац. ун-т внутр. Справ ; наук. кер. Ю. А. Вапсва. – Х., 2012. – 19 с.
Джужа А. О. Запобігання злочинам проти статевої недоторканості дитини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. О. Джужа ; Харк. нац. ун-т внутр. внутр. справ ; наук. кер. О. Г. Колб. – Х., 2012. – 20 с.
Дунаєва Т. Є. Кримінологічна характеристика, детермінація та запобігання службовій недбалості : дис. ... канд. юрид. наук / Т. Є. Дунаєва ; Ін-т вивч. пробл. злочинності ; наук. кер. О. Г. Кальман. – Х., 2012. – 216 с.
Дунаєва Т. Є. Кримінологічна характеристика, детермінація та запобігання службовій недбалості : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. Є. Дунаєва ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. О. Г. Кальман. – Х., 2012. – 20 с.
Жмур Ю. М. Кримінально-правовий захист недоторканності житла в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. М. Жмур ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. С. В. Клименко. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Козич І. В. Кримінально-правова політика в сфері протидії злочинам, що вчиняються їз застосуванням насильства : автореф. дис. ... канд. юрид. / І. В. Козич ; Львів. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер. П. Л. Фріс. – Л., 2012. – 19 с.
Коновалова А. Ю. Види покарань для неповнолітніх за кримінальним правом України : дис. ... канд. юрид. наук / А. Ю. Коновалова ; Ін-т вивч. пробл. злочинності. – Х., 2012. – 248 с.
Коновалова А. Ю. Види покарань для неповнолітніх за кримінальним правом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. Ю. Коновалова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. Ю. В. Баулін. – Х., 2012. – 20 с.
Куманяева Е. А. Принуждение в уголовном праве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. А. Куманяева ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. А. И. Чучаев. – М., 2012. – 26 с.
Лащук Н. Р. Кримінально-правова оцінка використанння захисних засобів, що вражають автономно : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. Р. Лащук ; Львів. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер. В. О. Навроцький. – Л., 2012. – 19 с.
Лиськов М. О. Кримінально-правова характеристика складів злочинів проти трудових прав людини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. О. Лиськов ; Львів. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер. С. Я. Лихова. – Л., 2012. – 18 с.
Мельник О. В. Запобігання злочинам щодо забруднення довкілля в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Мельник ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Г. С. Поліщук. – К., 2012. – 19 с.
Михайліченко Т. О. Кримінальна відповідальність за порушення обов'язків щодо охорони майна (аналіз складу злочину та проблеми кваліфікації) : канд. юрид. наук / Т. О. Михайліченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. І. Тютюгін. – Х., 2012. – 224 с.
Михалко І. С. Забезпечення принципу раціонального застосування примусових заходів і стимулювання правослухняної певедінки засуджених : дис. ... канд. юрид. наук / І. С. Михалко ; Ін-т вивч. пробл. злочинності ; наук. кер.: А. Х. Степанюк. – Х., 2012. – 208 с.
Михалко І. С. Забезпечення принципу раціонального застосування примусових заходів і стимулювання правослухняної поведінки засуджених : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. С. Михалко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. А. Х. Степанюк. – Х., 2012. – 20 с.
Мозгова В. А. Громадські роботи як вид кримінального покарання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. А. Мозгова ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. Ю. В. Шинкарьов. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Назаров А. К. Уголовно-правовые нормы Корана и Хадиса и их классификация по институтам уголовного права : автореф. дис. ... канд. юрид. / А. К. Назаров ; Таджик. нац. ун-т ; науч. рук. Т. Ш. Шарипов. – М., 2012. – 27 с.
Одинцова О. В. Джерела кримінологічної інформації про організовану злочинність та їх використання у кримінологічній науці та практиці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Одинцова ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. М. Литвинов. – Х., 2012. – 18 с.
Оробець К. М. Кримінальна відповідальність за незаконне зайняття рибним, звіриним або іншим водним добувним промислом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. М. Оробець ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. А. Ломако. – Х., 2012. – 20 с.
Плешков М. А. Уголовная ответственность за незаконный оборот земли : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. А. Плешков ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. В. С. Комиссаров. – М., 2012. – 24 с.
Самотієвич В. О. Кримінологічна характеристика особистості працівників ОВС України, які вчинили злочини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. О. Самотієвич ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. А. Мартиненко. – Х., 2012. – 19 с.
Світличний О. О. Кримінальна відповідальність за розбещення неповнолітніх : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Світличний ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. П. В. Хряпінський. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Смирнова А. В. Кримінально-правова кваліфікація співучасті в ухиленні від сплати податків, зборів (обов'язкових платежів) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Смирнова ; наук. кер. О. М. Костенко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К., 2012. – 19 с.
Тодоров А. А. Уголовно-правовая характеристика пиратства по российскому и зарубежному законодательству : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. А. Тодоров ; Моск. гос. лингвист. ун-т ; науч. рук. С. В. Фирсаков. – М., 2012. – 32 с.
Цвіркун Н. Ю. Кримінальна відповідальність за безгосподарське використання земель : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. Ю. Цвіркун ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. А. М. Шульга. – Х., 2012. – 19 с. 
Чепурко А. С. Кримінально-правова протидія незаконному вживанню наркотичних засобів (ст. ст. 315, 316, 317 КК України) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Чепурко ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. М. Костенко. – Х., 2012. – 18 с.
Шарікова В. П. Спричинення злочинної шкоди працівниками органів внутрішніх справ при виконанні службових обов'язків: детермінація та запобігання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. П. Шарікова ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. А. Мартиненко. – Х., 2012. – 19 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.09 Уголовный процесс; криминалистика; оперативно-розыскная деятельность)
Ангеленюк А.-М. Ю. Затримання підозрюваного в справах про незаконний обіг наркотичних засобів і психотропних речовин (процесуальні та криміналістичні аспекти) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук /         А.-М. Ю. Ангеленюк ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Н. С. Карпов. – Ірпінь, 2012. – 17 с.
В'юнник Д. Ю. Методика розслідування крадіжок автотранспортних засобів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. Ю. В'юнник ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; наук. кер. В. Ю. Шепітько. – Х., 2012. – 19 с.
Войтов О. В. Слідчі дії, що провадяться з дозволу суду та з санкції прокурора : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Войтов ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. Л. М. Лобойко. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Волкова А. Е. Формування і використання інформаційно-довідкових колекцій експертної служби МВС України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. Е. Волкова ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. М. Г. Щербаковський. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Головизнин М. В. Особый порядок принятия судебного решения при заключении досудебного соглашения о сотрудничестве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. В. Головизнин ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Л. А. Воскобитова. – М., 2012. – 24 с.
Грицюк І. В. Протидія розслідування злочинів у сфері оподаткування : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Грицюк ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Г. П. Власова. – Ірпінь, 2012. – 19 с.
Крюков В. Ф. Правовой статус прокурора в уголовном преследовании (досудебное и судебное производство) : автореф. дис. ... д–ра юрид. наук / В. Ф. Крюков ; Рос. социал. ун-т ; науч. конс. Б. Я. Гаврилов. – М., 2012. – 51 с.
Кузьмічова Є. В. Охорона лікарської таємниці у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. В. Кузьмічова ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Л. Д. Удалова. – Ірпінь, 2012. – 19 с.
Мельник Д. В. Дослідження малоінформативних підписів методом структурно-геометричних характеристик : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. В. Мельник ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. A. B. Іщенко. – Ірпінь, 2012. – 18 с.
Мировська А. В. Використання спеціальних знань при розслідуванні фальшивомонетництва : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Мировська ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. В. К. Весельський. – Ірпінь, 2012. – 16 с.
Михеенкова М. А. Благоприятствование защите (favor defensionis) и его проявление в современном уголовном процессе : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. А. Михеенкова ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова ; науч. рук. Л. В. Головко. – М., 2012. – 30 с.
Пєсцов Р. Г. Заочне провадження в кримінальному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. Г. Пєсцов ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. В. П. Мікулін. – Ірпінь, 2012. – 16 с.
Павловец Г. А. Фиксация доказательственной информации с помощью цифрових средств : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. А. Павловец ; Акад. МВД Респ. Беларусь ; науч. рук. Е. И. Климова. – Минск, 2012. – 24 с.
Павловська А. А. Продовження та поновлення строків у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. А. Павловська ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. Л. Д. Удалова. – Ірпінь, 2012. – 16 с.
Тетерятник Г. К. Охорона прав і законних інтересів неосудних і обмежено осудних на стадії досудового розслідування у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Г. К. Тетерятник ; Класич. приват. ун-т ; наук. кер. М. Є. Шумило. – Запоріжжя, 2012. – 20 с.
Туровець Ю. М. Початковий етап розслідування злочинів проти довкілля : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. М. Туровець ; Нац. ун-т держ. податк. служби України ; наук. кер. В. К. Весельський. – Ірпінь, 2012. – 17 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Бабін Б. В. Програмне регулювання в сучасному міжнародному праві: теоретичні та практичні аспекти : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Б. В. Бабін ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. конс. М. О. Баймуратов. – К., 2012. – 40 с.
Бальзамова Н. Л. Эволюция законодательства Европейского Союза о правовом положении граждан стран, не входящих в ЕС : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. Л. Бальзамова ; Моск.гос. юрид. акад. ; науч. рук. А. О. Четвериков. – М., 2012. – 31 с.
Варес К. Л. Міжнародно-правові аспекти дослідження Україною ресурсів Міжнародного району морського дна : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. Л. Варес ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; наук. кер. Г. О. Анцелевич. – К., 2012. – 19 с.
Васильева А. С. Гарантии принципа уважения прав человека в Европейском праве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Васильева ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. С. Ю. Кашкин. – М., 2012. – 26 с.
Ижиков М. Ю. Взаимодействие международного и внутригосударственного права в области защиты прав человека : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Ю. Ижиков ; Моск. гос. юрид. акад. ; науч. рук. Е. Г. Моисеев. – М., 2012. – 25 с.
Лекарь А. С. Правила і процедури вирішення спорів у рамках світової організації торгівлі та механізми їх впровадження в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Лекарь ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. С. Г. Осика. – К., 2012. – 20 с.
Птуха С. С. Правові аспекти діяльності Ради Європи у сфері охорони та використання культурної спадщини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. С. Птуха ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; наук. кер. В. І. Акуленко. – К., 2012. – 20 с.
Синчанський С. О. Екологічні чинники в міжнародно-правовому регулюванні торговельних відносин у контексті функціонування світової організації торгівлі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. О. Синчанський ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України ; наук. кер. Н. Р. Малишева. – К., 2012. – 20 с.
12.00.12 Філософія права
Гелеш А. І. Формування та розвиток ідеї гуманізму в праві: філософсько-правовий вимір : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. І. Гелеш ; Львів. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. В. Грищук. – Л., 2012. – 17 с.
Добош З. А. Конвергенція справедливости і права: філософсько-правовий вимір : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / З. А. Добош ; Львів. держ. ун-т внутр. справ ; наук. кер. О. В. Грищук. – Л., 2012. – 16 с.
Житник О. О. Філософсько-правові засади інституту глави держави в українському державотворенні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Житник ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Н. В. Кушакова-Костицька. – К., 2012. – 20 с.
Копельцев-Левицька Є. Д. Ментальність українського народу: філософсько-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. Д. Копельцев-Левицька ; Львів. держ. ун-т внутр. справ; наук. кер. С. С. Сливка. – Л., 2012. – 18 с.
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Головко М. Б. Організаційно-правові та психологічні засади вдосконалення взаємодії працівників оперативних підрозділів та слідчих : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Б. Головко ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. Д. О. Александров. – К., 2012. – 19 с.
Радухівська Л. Л. Психологічний зміст діяльності судді в кримінальному судочинстві : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. Л. Радухівська ; Нац. акад. внутр. справ ; наук. кер. В. В. Кощинець. – К., 2012. – 16 с.
Соціологічні науки
22.00.04 Спеціальні та галузеві соціології
Мороз А. В. Інституційний та соціально-технологічний аспекти гендерних відносин в органах внутрішніх справ України : автореф. дис. ... канд. соціол. наук / А. В. Мороз ; Харк. нац. ун-т внутр. справ ; наук. кер. Ю. О. Свєженцева. – Х., 2012. – 21 с.
Державне управління
25.00.01 Теорія та історія державного управління
Доскаленко К. С. Концептуальні засади формування та розвитку соціального капіталу на рівні взаємодії органів публічної влади і громадськості : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. / К. С. Доскаленко ; Одес. регіон. ін-т держ. упр. Нац. акад. держ. упр. при Президентові України ; наук. кер. А. С. Крупник. – О., 2012. – 20 с.
Сивак Т. В. Регіональні інтереси в системі державного управління України: принципи легітимації та модель реалізації : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. / Т. В. Сивак ; Нац. акад. держ. упр. при Президентові України ; наук. кер. С. Саханенко. – О., 2012. – 20 с.
25.00.02 Механізми державного управління
Башкатов В. М. Механізми державного управління демократичними змінами в Україні : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. / В. М. Башкатов ; Одес. регіон. ін-т держ. упр. Нац. акад. держ. упр. при Президентові України ; наук. кер. В. Д. Бакуменко. – О., 2012. – 20 с.
Тимчишена Н. Д. Механізми державного управління соціальним захистом вразливих груп населення на регіональному рівні : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. / Н. Д. Тимчишена ; Одес. регіон. ін-т держ. упр. Нац. акад. держ. упр. при Президентові України ; наук. кер. Е. А. Гансова. – О., 2012. – 20 с.
Соціальні комунікації
27.00.01 Теорія та історія соціальних комунікацій
Швидка О. Б. Комунікаційне середовище: становлення та розвиток у добу інформаційного суспільства : автореф. дис. ... канд. наук із соціальних комунікацій / О. Б. Швидка ; Харк. держ. акад. культури ; наук. кер. І. О. Давидова. – Х., 2012. – 20 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Персоналії юристів
Воловник О. П. Заслуженные юристы Украины / О. П. Воловник, П. В. Воловник. – Х. : ЖЗЛ, Харьк. кн. ф-ка "Глобус", 2012. – 480 с.
Х.д (4УКР) / В 68										хр
Науково-дослідна робота
V наукові читання присвячені пам'яті Володимира Михайловича Корецького : зб. наук. пр. / Київ. ун-т права, НАН України, Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького. – К. : Європ. ун-т, 2012. – 444 с.
Х.е(4УКР)л0 / П 96									ч.з. № 1
Актуальні питання кримінального процесу очима молодих дослідників : матеріали 2 студент. наук. конф., 13 трав. 2011 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2011. – 280 с.
Х629.3 / А 43									хр, ч.з. № 1, н/аб
Актуальні питання публічного та приватного права : тези доп. III Міжнар. наук.-прак. конф., 3 жовт. 2012 р. / Класич. приват. ун-т. – Запоріжжя : КПУ, 2012. – 588 с.
Х.е(0)л0 / А 43										ч.з. № 1
Актуальні проблеми правотворення в сучасній Україні : зб. матеріалів III Всеукр. наук.-практ. конф. 26 квіт. 2012 р. / Нац. акад. наук України, Київ. ун-т права. – К. : Вид-во Європ. Ун-ту, 2012. – 253 с.
Х.е(4УКР)л0 / А 43									ч.з. № 1
Вісник Академії митної служби України. – Д., 2012. – № 1 (47). – 132 с. – (Серія "Економіка").
Я54 / А 38											н/аб
Держава і право. Юридичні і політичні науки : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В.М. Корецького НАН України. – К., 2012. – Вип. 56. – 680 с.
Х0 я54 / Д 36										ч.з. № 1, н/аб
Законодавство України: проблеми та перспективи розвитку : зб. матеріалів XIII Всеукр. наук.-практ. конф. / НАН України, Київ. ун-т права. – К. : Вид-во Європ. ун-ту, 2012. – 534 с.
Х062.031 / З–19										ч.з. № 1
Звіт про наукову діяльність Національної академії правових наук України у 2010 році. – Х., 2012. – 272 с.
Х.е(4Укр)л5 / Н 35									ДБВ
Конституционные основы гражданского судопроизводства: история, современное состояние и пути совершенствования : сб. ст. по материалам III Междунар. науч.-практ. конф. студентов и аспирантов (Саратов, 11–12 мая 2012 г.) / Саратов. гос. юрид. акад. – Саратов : ФГБОУ ВПО "Саратов. гос. юр. акад.", 2012. – 388 с.
Х629.2(4РОС) / К 65									ч.з. № 1, хр
Основні напрями розвитку кримінального права та шляхи вдосконалення законодавства України про кримінальну відповідальність : матеріали міжнар. наук.-практ. конф. 11–12 жовт. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НДІ вивч. пробл. злочинності ім. В. В. Сташиса, НАН України, Асоц. крим. права. – Х. : Право, 2012. – 632 с.
Х628 / О–75										ч.з. №1
+ Повнотекст. док.
Проблеми законності : акад. зб. наук. пр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – Вип. 118. – 289 с.
Х0я54 / П 78							хр, з/п, н/аб, філ. № 1, № 2, Полт. ф-т
+ Повнотекст. док.
Розвиток законодавства про працю і соціальне забезпечення: здобутки і проблеми : тези доп. та наук. повідомл. учасн. IV Міжнар. наук.-практ. конф. (Харків, 5–6 жовт. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 500 с.
Х627 / Р 64					хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Семеніхін І. В. Правова доктрина: загальнотеоретичний аналіз : наук. доп. / І. В. Семеніхін ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місцев. самоврядування. – Х. : Юрайт, 2012. – 88 с. – (Наукові доповіді ; вип. 2).
Х062.03 / С 30					хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Сучасні проблеми правової системи України : зб. матеріалів III Міжнар. наук.-практ. конф. 24 листоп. 2011 р. / Київ. ун-т права, НАН України. – К. : Вид-во Європ. Ун-ту, 2011. – Вип. 3. – 414 с.
Х.е(0)л0 / С 91										ч.з. № 1
Формування тверезого способу життя в сім'ї та суспільстві : доп. наук.-практ. конф. / Всеукр. громад. рух "Твереза Україна", Білоцерк. міська молодіж. громад. орг. "Молода Еліта". – Біла Церква, 2012. – 140 с.
С55.47(4УКР) / Ф 79									хр
Цінності сучасного конституціоналізму. V Тодиківські читання : зб. тез наук. доп. і повідомл. міжнар. наук. конф. молодих учених, асп. і студ. (28–29 верес. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Права людини, 2012. – 308 с.
Х620 / Ц 65					хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Юридична освіта
Бондарев А. С. Правовая культура – фактор жизни права : монография / А. С. Бондарев. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 248 с.
Х.х / Б 81											хр
Літопис випускників Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". – К. : Логос Україна, 2011. – 200 с. : ілюстр.
Х.р(4Укр)32										хр, ДБВ
Тацій В. Я. Доповідь ректора університету В. Я. Тація на загальних зборах професорсько-викладацького складу 30 серпня 2012 року / В. Я. Тацій ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 140 с.
Х.р(4Укр)32 / Т 24								н/аб, хр, ДБВ, ВРК
+ Повнотекст. док.
Теорія держави і права
Актуальные проблемы теории государства и права : хрестоматия / авт.-сост.: М. В. Баранова, О. Б. Купцова. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 368 с.
Х0 я7 / А 43										хр
Косарев А. И. Идеология жизни в судьбах народов / Косарев А. И. – М. : Юриспруденция, 2009. – 176 с.
Х00в2 / К 71										хр
Кулапов В. Л. Теоретические основы правовой интеграции : монография / В. Л. Кулапов, Е. Г. Потапенко. – М. : Юрлитинформ, 2011. – 184 с.
Х062.001 / К 90										хр
Лушников А.М. Теория государства и права : элементарный курс / А. М. Лушников. – М. : ЭКСМО, 2010. – 272 с. – (Учебный курс: кратко и доступно).
Х0 / Л 87											ч.з. № 1
Марочкин С. Ю. Действие и реализация норм международного права в правовой системе Российской Федерации : монография / С. Ю. Марочкин. – М. : Норма : Инфра–М, 2011. – 288 с.
Х062.06(4РОС) / М 28									хр
Правова система України в умовах сучасних національних та міжнародних тенденцій розбудови державності : монографія / за заг. ред. Ю. Л. Бошицького ; Київ. ун-т права, НАН України. – К. : Кондор, 2012. – 616 с.
Х062.06 / П 68										хр
Придворов Н. А. Правообразование и правообразующие факторы в праве / Н. А. Придворов, В. В. Трофимов. – М. : Норма : ИНФРА–М, 2012. – 400 с.
Х062.01 / П 75										хр, н/аб
Родионова Е. В. Юридическая ответственность как разновидность социальной ответственности: современные проблемы : монография / Е. В. Родионова. – М. : Юрлитинформ, 2011. – 152 с.
Х062.08 / Р 60										хр
Сорокина Ю. В. Государство и право в культурно-философском аспекте : курс лекций / Ю. В. Сорокина. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 200 с. 
Х00 / С 65											хр
Халиулин В. Я. Согласование интересов субъектов права как предпосылка формирования гражданского общества в Российской Федерации : монография / В. Я. Халиулин. – Саратов : Науч. кн., 2010. – 200 с.
Х061.091(4РОС) / Х 17									хр
Історія вчень про державу і право
Васильев А. А. Консервативная правовая доктрина России: общетеоретические аспекты : монография / А. А. Васильев. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 336 с.
Х1(2) / В 19										хр
Історія держави і права
Баев В. Г. Германский конституционализм (конец XVIII – первая треть XX вв.). : монография / В. Г. Баев. – Изд. 2-е, доп. – М. : Юрлитинформ, 2010. – 352 с.
Х2 (4ГЕР) / Б 15										хр
Косарев А. И. Историософия государства и права : монография / А. И. Косарев. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 296 с.
Х2(0) / К 71										хр
Українські дипломатичні представництва в Німеччині, 1918–1922 : док. і матеріали / НАН України, Ін-т історії України, Ін-т укр. археографії та джерелознавства ; уклад.: В. Даниленко, Н. Кривець. – К. : Смолоскип, 2012. – 592 с.
Х913.1(4УКР) –1 / У 45									хр
Филимонова И. В. Юридические фикции в праве стран Запада и Востока: историческое наследие : монография / И. В. Филимонова. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 224 с.
Х2(0) / Ф 53										хр
Конституційне право
Верховна Рада України шостого скликання / Верхов. Рада України. –  К. : Парлам. вид-во, 2012.
Т. 19 : Шоста сесія, 13 квітня – 18 травня 2010 р. : стеногр. звіт. – 776 с.
Т. 20 : Шоста сесія, 19 травня – 16 червня 2010 р. : стеногр. звіт. – 760 с.
Х620.611.22 (4Укр) / В 36									хр
Державне будівництво та самоврядування в Україні : навч. посіб. / за ред. В. М. Бесчастного. – К. : Знання, 2012. – 652 с. – (Вища освіта XXI століття).
Х620.6 я7 / Д 36								ч.з. № 1, 2, хр, філ. № 1, 2
Зозуля О. І. Конституційне право України. Альбом схем : навч. посіб. / О. І. Зозуля, С. А. Панасюк. – Х. : Харків юрид., 2012. – 260 с.
Х620(4УКР) / З–78									ч.з. № 1
Зорькин В. Д. Конституционно-правовое развитие России / В. Д. Зорькин. – М. : Норма : Инфра–М, 2011. – 720 с.
Х620(4РОС) / З–86									хр
Конституція України : наук.-практ. комент. / НАПрН України. – 2–е вид., переробл., і допов. – Х. : Право, 2012. – 1128 с.
Х620.12(4УКР)-32.23 / К 65								Полт. ф-т
Любченко П. М. Організаційні форми роботи представницьких органів місцевого самоврядування : монографія / П. М. Любченко, С. О. Семко. – Х. : Право, 2012. – 216 с.
Х620.612 / Л 93										хр, н/аб
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Конституційні засади свободи інформації" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ф-ту № 7 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 34 с.
Х620.323 р / Н 15							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Конституційне право України : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. І. К. Полховська. – Х., 2012. – 22 с.
Х620 р / П 37					хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Речицкий В. В. Политический предмет конституции / В. В. Речицкий. – К. : Дух і літера, 2012. – 728 с.
Х620.1/ Р 46									хр, н/аб, ч.з. № 1
Рябошапко Л. Конституційне законодавство про освіту в Україні: ретроспектива та перспектива (1917–2011 рр.) : монографія / Л. Рябошапко, Г. Грабовська ; Івано-Франков. ун-т права ім. короля Д. Галицького, Тернопіл. нац. екон. ун-т. – Л. : Край, 2011. – 469 с.
Х620.321 / Р 98										хр
Свобода вираження поглядів: практика Європейського суду щодо України / за ред.: Т. Шевченко, А. Балацька. – К. : Фенікс, 2012. – 192 с.
Х915.232.501.3 / С 25									хр, н/аб
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Конституційне право України" та методичні рекомендації до їх написання : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304901 "Правознавство") : для студ. 2 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2012. – 54 с.
Х620 р / Т 32					хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Адміністративне право
Ващук О. Юридична відповідальність публічних службовців : метод. рек. для громадян / О. Ващук, Л. Легін, Т. Дембіцька. – Л. : Наше право, 2012. – 176 с.
Х621.02 / В 23									хр, ч.з. № 1, н/аб
Гіда Є. О. Деонтологічні основи правоохоронної діяльності міліції України : навч. посіб. / Є. О. Гіда ; Нац. акад. внутр. справ. – К. : ФОП Ліпкан О. С., 2011. – 120 с. – (Студент XXI століття).
Х621.163я73 / Г 46									хр
Городов О. А. Правовое обеспечение инновационной деятельности : монография / О. А. Городов. – М. : ИНФРА–М, 2012. – 208 с. – (Научная мысль).
Х623.92(4РОС) / Г 70									хр
Доступ громадськості до генеральних планів міських населених пунктів України : моніторинг. звіт / Східноукр. центр громад. ініціатив ; заг. ред. В. В. Щербаченко. – 2-е вид., переробл. і допов. – Луганськ : Янтар, 2011. – 236 с.
Х621.143 / Д 70										хр
Кодекс адміністративного судочинства України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 184 с.
Х621.074-324 / К 57					ч.з. № 1, 2, філ. № 1, 2, н/аб, Крим., Полт. ф-ти
Кодекс України про адміністративні правопорушення : нормат. док. з урахуванням останніх змін в ред. станом на 04.02.2011 р. – Суми : ВВП НОТІС, 2011. – 236 с. – (Законодавство України).
Х621.033.2-324 / К 57									ч.з. № 2
Кодекс України про адміністративні правопорушення : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 328 с.
Х621.0-324 / К 57						ч.з. № 1, 2, філ. № 1, 2, н/аб, Крим., Полт. ф-ти
Крутов В. В. Від патріотичного виховання, боротьби з тероризмом... до недержавної системи національної безпеки / В. В. Крутов ; Нац. ін-т пробл. міжнар. безпеки, Рада нац. безпеки і оборони України. – К. : Преса України, 2009. – 592 с.
Х621.162 / К 84										хр
Митний кодекс України : станом на 1 черв. 2012 р. – Х. : Право, 2012. – 368 с.
Х621.165.203.1-324 / М 66				ч.з. № 1, 2, філ. № 1, 2, н/аб, Крим., Полт. ф-ти
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних і семінарських занять з навчальної дисципліни "Адміністративне право" : галузь знань 0304 "Право", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр" : для студ. 2 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. П. Битяк [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 104 с.
Х621 (4УКР) р / Н 15				 хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних і семінарських занять з навчальної дисципліни "Основи управління в органах внутрішніх справ" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 4 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Фролова, Л. П. Коваленко. – Х. : Право, 2012. – 64 с.
+ Повнотекст. док.
Х621.163 р / Н 15					хр, код, ч.з. № 1,  н/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
Управлінню Служби безпеки України в Житомирській області 20 років : фоторозповідь / упоряд.: І. Романюк, Г. Мокрицький. – Житомир : Волинь, 2012. – 429 с.
Х621.162я6 / У 67										хр
Інформаційне право
Абетка з доступу до публічної інформації : навч.-метод. посіб. / Центр політ. студій та аналітики ; авт. уклад.: Р. В. Балабан [та ін.]. – К., 2012. – 88 с.
Х621.153 я73 / А 14									хр
Брижко В. М. Основи систематизації інформаційного законодавства: теоретичні та правові засади : монографія / В. М. Брижко ; Наук.-дослід. центр правов. інформатики НАПрН України. – К. : ПанТот, 2012. – 304 с.
Х621.153 / Б 87										хр
Ковалева Н. Н. Информационное обеспечение органов власти на трех уровнях: государственном, региональном и местном : монография / Н. Н. Ковалева. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 264 с.
Х621.153 (4РОС) / К 56									хр
Фінансове право
Бюджетний кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 152 с.
Х622.1-324 / Б 98				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Екологічні та природоресурсні податки і збори : наук.-практ. комент. до розд. VIII, X, XI, XIII, XVI, XVII Податк.о кодексу України : [станом на 1 жовт. 2011 р., з врахуванням змін на 1 січ. 2012 р.] / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького, Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; відп. ред. Н. Р. Малишева. – К. : Алерта, 2011. – 358 с.
Х622.2(4УКР)-32.23 / Е 45								ч.з. № 1
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Податкове право (відповідно до вимог ECTS) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Кучерявенко [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 40 с.
Х622.2 р / Н 15				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Науково-практичний коментар закону України "Про внесення змін до податкового кодексу України та деяких інших законодавчих актів України щодо спрощеної системи оподаткування, обліку та звітності" / за заг. ред. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 392 с.
Х622.2(4УКР)-32.23 / Н 34								ч.з. № 1
Податкові спори: виникнення, природа, засоби врегулювання : навч. посіб. / Держ. податк. адмін. України, Нац. ун-т держ. податк. служби України ; за заг. ред. С. В. Буряк. – К. : Юрінком Інтер, 2009. – 800 с.
Х622.023я73 / П 44									хр
Податковий кодекс України : станом на 14 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 688 с.
Х622.2-324 / П 44				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Саттарова Н. А. Юридические факты в налоговом праве (вопросы теории и практики) : монография / Н. А. Саттарова, Ю. В. Бабанова. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 160 с.
Х622.2 / С 21										хр
Шахов С. В. Правове регулювання податкової звітності : монографія / С. В. Шахов. – Х. : Право, 2012. – 176 с.
Х622.02 / Ш 32										хр, н/аб
Шевченко А. Є. Правоохоронна діяльність органів влади УСРР у сфері захисту державних фінансів у роки нової економічної політики (1921–1929 рр.) : монографія / А. Є. Шевченко, В. В. Чамлай, О. Л. Стрельник ; Укр. держ. ун-т фінансів та міжнар. торгівлі, Донецьк. юрид. ін-т МВС України. – К. : Леся, 2012. – 172 с.
Х622.0-1 / Ш 37										хр
Право власності
Правовой режим недвижимости : учеб.-метод. пособие / под ред. В. А. Хохлова. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 232 с.
Х623.141 / П 68										хр
Підприємницьке право
Зелена книга малого бізнесу України, 2012 / Д. В. Ляпін [та ін.]. – К. : Ін-т власності і свободи, 2012. – 124 с.
Х623.181 / З–48									ч.з. № 1, н/аб
Підприємницьке право в схемах : загальна частина : навч. посіб. / НАН України, Київ. ун-т права ; за заг. ред. С. І. Бевз. – К. : Гранмна, 2012. – 292 с.
Х623.18 я73 / П 32									хр
Зобов’язальне право
Житловий кодекс Української РСР : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 80 с.
Х623.211.33–324 / Ж 74				ч.з. № 1, 2, філ. № 1, 2, н/аб, Крим., Полт. ф-ти
Логвінова М. В. Цивільна та сімейно-правова відповідальність батьків (осіб, які їх замінюють) за правопорушення, вчинені неповнолітніми : монографія / М. В. Логвінова ; Прикарпат. нац. ун-т ім. В. Стефаника, Юрид. ін-т. – Івано-Франківськ, 2009. – 206 с.
Х623.213.111 / Л 69									хр
Лушников А. М. Договоры в сфере семьи, труда и социального обеспечения : учеб. пособие / А. М. Лушников, М. В. Лушникова, Н. Н. Тарусина. – 2-е изд., перераб. и доп. – М. : Проспект, 2010. – 432 с.
Х623.21 (4РОС) я73 / Л 87								філ. № 1
Олефір А. О. Господарсько-правове забезпечення державних закупівель у сфері охорони здоровя: теоретичні та практичні аспекти : монографія / А. О. Олефір. – Х. : Юрайт, 2012. – 456 с.
Х623.211.84 / О–53				хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Ходико Ю. Є. Об'єкт іпотечного правовідношення : монографія / Ю. Є. Ходико ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 224 с.
Х623.208.32 / Х 69							хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1, 2
Право інтелектуальної власності
Програма навчальної дисципліни "Введення до інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") / НУ "ЮАУ ; уклад.: Л. С. Шевченко, О. А. Гриценко, О. С. Марченко. – Х., 2012. – 13 с.
Х623.3 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Економіка інтелектуальної власності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010011 "Інтелект. власність") / НУ "ЮАУ ; уклад.: Л. С. Шевченко, О. А. Гриценко, О. С. Марченко. – Х., 2012. – 10 с.
Х623.3 р / П 78							хр, ч.з. № 1, н/аб, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Спадкове право
Валах В. В. Наследственные отношения в Украине, Российской Федерации, Франции, Германии и США (сравнительно-правовое исследование) : монография / В. В. Валах ; Одес. нац. ун-т им. И. И. Мечникова. – Х. : Бурун Книга, 2012. – 320 с.
Х623.8 / В 15									хр, н/аб, філ. № 2
Господарське право
Актуальні проблеми господарського права : навч. посіб. / за заг. ред. В. С. Щербина ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 528 с. 
Х623.9 я73 / А 43								хр, н/аб, ч.з. № 1, 2, філ. № 2
Господарський кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 216 с.
Х623.9 –324 / Г 72					ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Задихайло Д. В. Господарсько-правове забезпечення економічної політики держави : монографія / Д. В. Задихайло. – Х. : Юрайт, 2012. – 456 с.
Х623.9 / З–15					хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Методичні рекомендації до практичних занять з навчальної дисципліни "Інформаційні технології в судочинстві" з ключами до виконання завдань : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот.  8.03040101 "Правознаство") : для сухачів ф-ту підгот. проф. суддів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В Карасюк, М. В Гвозденко. – Х. : Право, 2012. – 33 с.
Х.с11 / М 54						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Методичні рекомендації до практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" з ключами до виконання завдань : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 89 с.
Ч23 р / М 54		хр, ч.з. №  2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Інформаційні технології в судочинстві" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для слухачів ф-ту підгот. проф. суддів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В Карасюк, М. В Гвозденко. – Х. : Право, 2012. – 33 с.
Х.с11 / Н 15						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Господарське право" : освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", галузь знань 0304 "Право", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 4 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Д. В. Задихайло [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 124 с.
Х623.9 р / Н 15			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот.  6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 80 с
Ч23 р / Н 15			хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від., студ/аб
+ Повнотекст. док.
Сімейне право
Сімейний кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 104 с.
Х624 –324 / С 11					ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Земельне право
Анисимов А. П. Земельная функция современного государства : монография / А. П. Анисимов, А. Я. Рыженков ; Волгоград. ин-т бизнеса. – М. : Нов. индекс, 2012. – 192 с.
Х625(4РОС) / А 67									хр
Водний кодекс України. Кодекс України про надра. Лісовий кодекс України. Повітряний кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Х625.5 –324 / В 62				ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Земельний кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 136 с.
Х625–324 / З–51					ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Никишин В. В. Судебный прецедент как источник экологического права Европейского союза и России: сравнительно-правовой анализ : монография / В. В. Никишин ; Ин-т государства и права РАН. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 256 с.
Х625.8 (4РОС) / Н 62									хр
Філюк П. Т. Юридичне забезпечення захисту земельних прав громадян : монографія / П. Т. Філюк. – Х. : Право, 2012. – 192 с.
Х625.0 / Ф 11										хр, н/аб
Екологічне право
Навчально-методичний посібник для практичних занять та самостійної роботи з навчальної дисципліни "Екологічне право України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Є. А. Гетьман [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 96 с.
Х625.8 р / Н 15			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Трудове право
Вестник трудового права и права социального обеспечения : сб. науч. тр. / Ярослав. гос. ун-т им. П. Г. Демидова. – Ярославль : ЯрГУ, 2010. – Вып. 5 : Оптимизация межотраслевых связей трудового права и права социального обеспечения. – 172 с. – (Ярославская юридическая школа начала XXI века).
Х627 я54 / В 38										хр
Волк Е. А. Коллективные договоры и соглашения как источники современного трудового права (теория и практика) : [монография] / Е. А. Волк, К. С. Костевич, К. Л. Томашевский. – Минск : Амалфея, 2012. – 292 с. – (Минская научная школа трудового права начала XXI века).
Х627.02 (4БЕЛ) / В 67									хр
Кодекс законів про працю України : станом на 1 жовт. 2010 р. : (відповідає офіц. тексту). – Х. : Одіссей, 2010. – 104 с. – (Закони України).
Х627 –324 / К 57										ч.з. № 1
Кодекс законів про працю України. Постанови пленуму Верховного Суду з питань трудового права : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 160 с.
Х627 –324 / К 57					ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Лушников А. М. Российская школа трудового права и права социального обеспечения: портреты на фоне времени (сравнительно-правовое исследование) : монография : в 2 т. / А. М. Лушников, М. В. Лушникова ; Ярослав. гос. ун-т им. П. Г. Демидова. – Ярославль : ЯрГУ, 2010. – Т. 1–2. – (Ярославская юридическая школа начала XXI века).
Х627(4РОС)–1 / Л 87									хр, н/аб
Кримінологія
Голіна В. В. Державне програмування і регіональне планування заходів запобігання злочинності в Україні : монографія / В. В. Голіна, С. Ю. Лукашевич, М. Г. Колодяжний ; НАПрН України, Ін-т вивч. пробл. злочинності . – Х. : Право, 2012. – 304 с.
Х628.321.3 / Г 60										хр, н/аб
+ Повнотекст. док.
Лапин А. А. Стратегия обеспечения криминологической безопасности личности, общества, государства и ее реализация органами внутренних дел : монография / А. А. Лапин. – М. : ЮНИТИ–ДАНА, 2012. – 295 с.
Х628.3 / Л 24										хр
Смирнов А. М. Виктимология сексуальных инверсий : монография / А. М. Смирнов. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 144 с.
Х628.30 / С 50										хр
Кримінально-виконавче право
Кримінально-виконавчий кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 96 с
Х628.4 –324 / К 82				ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Система судових органів
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : (галузь знань 0304 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу ф-ту № 4 ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с.
Х629.011р / З–13						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб,, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Індивідуальна робота з навчальної дисицпліни "Організація судових та правоохоронних органів" : :метод. поради та завдання (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Т. Б. Вільчик. – Х., 2012. – 18 с.
Х629.0р / И 60		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Організація судових та правоохоронних органів" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Т. Б. Вільчик [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 76 с.
Х629.0 р / Н 15		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Організація роботи суду : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред. І. Є. Марочкіна. – Х. : Право, 2012. – 256 с.
Х629.011 я7 / О–64					хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи адвокатури України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для ф-тів № 2, 4 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Т. Б. Вільчик, А. В. Іванцова. – Х., 2012. – 9 с.
Х629.08р / П 78		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. О. Русанова [та ін.]. – Х. :, 2012. – 8 с.
Х629.011р / П 78		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Тематика курсових робіт з організації судових та правоохоронних органів і методичні поради до їх виконання : галузь знань 0304 "Право", освітн.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, Л. М. Москвич, А. В. Лапкін. – Х. :, 2012. – 56 с.
Х629.0р / Т 32		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Цивільний процес
Васильєв С. В. Особливості розгляду окремих категорій цивільних справ : навч. посіб. / С. В. Васильєв. – Х. : Еспада, 2012. – 480 с.
Х629.217.4 / В 19									       ч.з. № 1, хр
Тертишніков В. І. Цивільний процес (скорочений курс у питаннях та відповідях) : наук.-практ. посіб. / В. І. Тертишніков. – Х. : ФІНН, 2009. – 248 с.
Х629.2 / Т 35										ч.з. № 1
Тертишніков В. І. Цивільний процесуальний кодекс України : наук. практ. комент. / В. І. Тертишніков. – Х. : Вид. СПД ФО Вапнярчук Н.М., 2010. – 632 с.
Х629.2 –324 –32.23 / Т 35									ч.з. № 1
Цивільний процесуальний кодекс України : станом на 1 верес. 2012 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2012. – 208 с.
Х629.2–324 / Ц 57							ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2
Цивільний процесуальний кодекс України. Рішення Конституційного суду України з питань цивільного процесу : станом на 6 берез. 2012 р. : відповідає офіц. тексту / упоряд. В. В. Комаров. – Х. : Право, 2012. – 226 с.
Х629.2–324 / Ц 57										ч.з. № 1
Кримінальний процес
Виницкий Л. В. Актуальные вопросы прекращения уголовного дела в связи с примирением сторон : монография / Л. В. Виницкий, М. В. Нагуляк. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 224 с.
Х629.372 / В 48										хр
Дилбандян С. А. Обеспечение прав и законных интересов личности в досудебном производстве уголовного процесса России и Республики Армения (сравнительно-правовой анализ) : монография / С. А. Дилбандян. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 360 с.
Х629.372.207 / Д 46									хр
Зубарев А. А. Институт признания доказательств недопустимыми в уголовном процессе и правовые последствия его применения : монография / А. А. Зубарев. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 192 с. 
Х629.341 / З–91										хр
Кримінально-процесуальний кодекс України : станом на 23 лют. 2012 р. : відповідає офіц. тексту / уклад.: В. І. Маринів, О. Г. Шило. – Х. : Право, 2012. – 280 с.
Х629.3–324 / К 82										ч.з. № 1, 2
Мельников В. Ю. Соблюдение и защита прав личности от преступных посягательств : монография / В. Ю. Мельников. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 352 с. – (Уголовный процесс).
Х629.3 / М 48										хр
Насонова И. А. Теоретическая модель уголовно-процессуальной защиты : монография / И. А. Насонова ; под ред. О. А. Зайцева. – М. : Юрлитинформ, 2011. – 400 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.316 / Н 31										хр
Семенцов В. А. Полномочия прокурора в досудебном производстве по уголовно-процессуальному законодательству России и Вьетнама : монография / В. А. Семенцов, Д. Б. Май. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 160 с. 
Х629.312 (4РОС) / С 30									хр
Сущность и актуальные проблемы стадии возбуждения уголовного дела : монография / отв. ред. И. С. Дикарев. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 408 с.
Х629.371 / С 91										хр
Хорошева А. Е. Современные проблемы методико–криминалистического обеспечения разбирательства в суде присяжных дел об убийствах : монография / А. Е. Хорошева ; под науч. ред. В. К. Гавло. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 240 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.374 / Х 82										хр
Шеремет А. П. Теоретичні основи джерел доказової інформації : монографія / А. П. Шеремет ; Київ. ун-т права, НАН України. – К. : Європ. ун-т, 2012. – 111 с.
Х629.341 / Ш 49										хр
Криміналістика
Александров И. В. Налоговое расследование: основы криминалистической методики : монография / И. В. Александров. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 384 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.431.6 / А 46										хр
Варданян А. А. Расследование преступлений, связанных с торговлей людьми: уголовно-процессуальные и криминологический аспекты : монография / А. А. Варданян. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 160 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.43 / В 18										хр
Каганов А. Ш. Криминалистическая идентификация личности по голосу и звучащей речи : монография / А. Ш. Каганов. – 2-е изд., перераб. и доп. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 296 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.416 / К 12										хр
Корж В. П. Розслідування окремих видів злочинів : навч.-метод. посіб. / В. П. Корж ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна. – Х. : ХНУ ім. В. Н. Каразіна, 2012. – 507, [1] с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.43 я7 / К 66										хр
Костикова Н. А. Звуковые следы в криминалистике : монография / Н. А. Костикова. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 200 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.413 / К 72										хр
Лапин Е. С. Теория и практика расследования преступлений против интеллектуальной собственности : монография / Е. С. Лапин. – М. : Юрлитинформ, 2011. – 360 с. – (Бібліотека криминалиста). 
Х629.431.2 / Л 24										хр
Мухин Г. Н. Криминалистика: современные проблемы, история и методология : науч.-метод. пособ. / Г. Н. Мухин, Д. В. Исютин-Федотков. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 320 с.
Х629.4 / М 92										хр
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертні недоліки та помилки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 73 с.
Х629.427р / Н 15						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертна профілактика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с.
Х629.40 р / Н 15						хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертний висновок" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с.
Х629.427р / Н 15							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судові експертизи в структурі судово-експертної діяльності: поняття, завдання, різновиди" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 41 с.
Х629.427 р / Н 15							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судова експертологія: поняття, структура, завдання, функції" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Х629.427р / Н 15							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Експертні недоліки та помилки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Експертна профілактика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Х629.40р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Експертний висновок" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 9 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Загальна методика експертного дослідження" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова еспертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.427 р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Почеркознавча та авторознавча експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 10 с.
Х629.415.1р / П 78						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Судові експертизи в структурі судово-експертної діяльності: поняття, завдання, різновиди" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 7 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Судова експертологія: поняття, структура, завдання, функції" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Технічна експертиза документів" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 16 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Трасологічна експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Х629.427р / П 78							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Расследование торговли людьми: методика, тактика, специальные познания : учеб. пособ. / под ред. С. Ю. Журавлева. – М. : Юрлитинформ, 2010. – 296 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.431.3 / Р 24										хр
Реуцький , А. В. Розслідування злочинів у сфері виготовлення та обігу платіжних карток : монографія / А. В. Реуцький . – Сімф. : Салта ЛТД, 2011. – 226 с.
Х629.431.6 / Р 44										хр
Тишутина И. В. Противодействие расследованию организованной преступной деятельности : монография / И. В. Тишутина. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 352 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.43 / Т 47										хр
Халиков А. Н. Должностные преступления: характеристика, расследование, предупреждение (криминалистический аспект) : монография / А. Н. Халиков. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 312 с. – (Бібліотека криминалиста).
Х629.431.7 / Х 17										хр
Судова медицина та судова психіатрія
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Судова медицина та судова психіатрія" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 3 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Г. А. Білецька, А. П. Удянська. – Х., 2012. – 8 с.
Х629.7 р / З–13		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Судова медицина та судова психіатрія" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.0304401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Г. А. Білецька. – Х., 2012. – 13 с.
Х629.7 р / П 78 		хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Судова психологія
Прыгунов П. Я. Психологическое обеспечение специальных операций. Оперативное внедрение : учеб. пособие / П. Я. Прыгунов. – 2–е изд. – К. : Изд. Липкан Е. С., 2012. – 188 с.
Х629.8 я73 / П 85										хр
Філософія держави і права
Калиновський Ю. Ю. Парадигмальні виміри правосвідомості українського суспільства : монографія / Ю. Ю. Калиновський. – Х. : Майдан, 2012. – 346 с.
Ю666.7 / К 17										хр
Полянський Т. Т. Феномен зловживання правом (загальнотеоретичне дослідження) : монографія / Т. Т. Полянський ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місцевого самоврядування. – Л. : Галиц. друк, 2012. – 456 с. – (Праці Львівської лабораторії прав людини і громадянина. Серія 1: Дослідження та реферати ; вип. 25).
Ю666. / П 54										хр
Держава і право зарубіжних країн
Пудовочкин Ю. Е. Криминологические проблемы в современной социально-политической и философской литературе / Ю. Е. Пудовочкин. – М. : Юрлитинформ, 2011. – 144 с.
Х628.3 / П 88										хр
Романов А. К. Право и правовая система Великобритании : учеб. пособ. / А. К. Романов. – М. : Форум, 2010. – 288 с. 
Х8(4ВЕЛ) / Р 69										хр
Трефилов А. А. Уголовно-процессуальный кодекс Лихтенштейна : коммен. и пер. / А. А. Трефилов ; науч. рук. Л. В. Головко. – М. : НИПКЦ Восход–А, 2012. – 176 с.
Х893 (4ЛИХ) –32.23 / Т 66								хр

Країнознавство
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Країнознавство" : (галузь знань 0302 "Міжнар. віносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Лизогуб, Є. О. Васильєв. – Х., 2012. – 65 с.
Д89р / Н 15					хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Статистика
Теорія статистики : навч. посіб. / Н. Г. Навроцька [та ін.] ; Держ. митна служба України, Акад. митної служби України. – Дніпропетровськ : АМСУ, 2011. – 268 с.
С60 я73 / Т 33										хр
Історія. Історичні науки
Гетманец М. Ф. О Харькове и не только : публицистика, история, письма, сатира / М. Ф. Гетманец. – Харьков : Майдан, 2012. – 132 с.
Т3(4Укр–4Хар) / Г 44									хр
Гетманец М. Ф. Тайна Каялы в свете науки, логики и здравого смысла / М. Ф. Гетманец. – Харьков : Майдан, 2012. – 90 с.
Т3(2)42 / Г 44										хр
Гетьманець М. Ф. Про себе і про час / М. Ф. Гетьманець. – Х. : Мачулін, 2011. – 256 с.
Т3(4Укр–4Хар) / Г 44									хр
Економіка. Економічні науки
Азаров, М. Я. Інноваційні механізми управління програмами розвитку / М. Я. Азаров, Ф. О. Ярошенко, С. Д. Бушуєв. – К. : Самміт–Книга, 2012. – 528 с.
У9(4УКР)21 / А 35									хр
Бахчеванова Н. В. Міжнародні економічні відносини : навч. посіб. / Н. В. Бахчеванова, С. М. Макуха ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна ; за заг. ред. А. П. Голікова. – Х. : ХНУ ім. В. Н. Каразіна, 2010. – 403 с.
У58 я73 / Б 30										хр
Бочан І. О. Основи економічної теорії: інституціональний підхід : навч. посіб. / І. О. Бочан. – К. : Знання, 2012. – 211 с.
У01 я73 / Б 86									ч.з. № 2, хр, н/аб
Azarov N. Y. Innovative principles for managing development programs / N. Y. Azarov, F. A. Yaroshenko, S. D. Bushuyev. – К. : Summit–Book, 2012. – 528 с.
У9(4УКР)21 / A99										хр
Політика. Політичні науки
Вовк Р. В. Моделювання міжнародних відносин : навч. посіб. / Р. В. Вовк. – К. : Знання, 2012. – 246 с. – (Факультет міжнародних відносин Львівського національного університету ім. Івана Франка – 20 років).
Ф4 я73 / В 61							хр, філ. № 1, Крим., Полт. ф-т
Індивідуальна робота студентів з навчальної дисципліни "Політологія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : метод. поради та завдання : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с.
Ф01 р / И 60		хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Икеда Д. Япония и Украина – разные судьбы, общие надежды : диалоги / Д. Икеда, М. З. Згуровский. – К. : Град, 2011. – 304 с.
Ф4(4УКР) / И 41										хр
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Політологія" : (галузі знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 Міжнар. право) : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 60 с.
Ф01р / Н 15		хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Шведа, Ю. Р. Політичні партії у виборах: теорія та практика виборчої кампанії : навч.-метод. посіб. / Ю. Р. Шведа. – К. : Знання, 2012. – 373 с.
Ф037я73 / Ш 34									ч.з № 2, філ. № 2
Янукович В. Ф. Про внутрішнє та зовнішнє становище України в 2012 році : щоріч. послання президента України В. Ф. Януковича до Верхов. Ради України / [В. Ф. Янукович]. – К. : НІСД, 2012. – 256 с.
Х620.611.1 / П 78										хр
Воєнна наука. Військова справа
Основи військового управління : навч. посіб. / за ред. С. Ю. Полякова. – Х. : ХУПС, 2012. – 392 с.
Ц4 / О–75											хр, філ. № 1
Наука. Наукознавство
Вернадський В. І. Вибрані праці академіка В. І. Вернадського / В. І. Вернадський ; НАН України, Коміс. з наук. спадщини акад. В. І. Вернадського, НБУ ім. В. І. Вернадського, Ін-т історії України. – К. : НБУВ, 2011–   .
Т. 1 : Володимир Іванович Вернадський і України. Кн. 1. Науково-організаційна діяльність (1918–1921). – 2011. – 699 с.
Т. 1 : Володимир Іванович Вернадський і України. Кн. 2. Вибрані праці. – 2011. – 584 с.
Ч213 (4УКР) / В 35									хр
Наукова інформація та документація
Іванов В. Г. Основи інформатики та обчислювальної техніки : підручник / В. Г. Іванов, В. В. Карасюк, М. В. Гвозденко ; за ред. В. Г. Іванова. – Х. : Право, 2012. – 312 с.
Ч23я73 / И 20		хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Освіта. Педагогіка
Гетманец М. Ф. "Я – писатель Макаренко" : монография / М. Ф. Гетманец. – Харьков : Майдан, 2011. – 232 с.
Ч33 / Г 44											хр
Матеріали III Всеукраїнського з'їзду працівників освіти / кер. редкол. Д. В. Табачник. – Київ ; Чернівці : Букрек, 2011. – 400 с.
Ч34 / М 34											хр
Фізична культура і спорт
Иглин, А. И. Спорт и право (международный аспект) : монография / А. В. Иглин. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 296 с
Х916.6 / И 26										хр
Фізичне виховання: секційна форма організації навчального процесу : (метод. поради) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Попрошаєв [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 64 с
Ч51 р / Ф 50			хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство. Бібліографознавство
Вісник наукової бібліотеки / Харк. нац. тех. ун-т с.-г. ім. П. Василенка ; під ред. С. М. Кірєєвої. – Х. : ХНТУСГ ім. П. Василенка, 2012. – Вип. 2 : Бібліотека і освіта: користувачі, ресурси, послуги. – 218 с.
Ч73 (4УКР) я54 / В 11									хр
Питання вдосконалення діяльності відділів рідкісних книг бібліотек в інформаційному забезпеченні науково-освітнього процесу : матеріали виступів учасників "круглого столу" (м. Харків, 29 берез. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред. Н. П. Пасмор. – Х., 2012. – 67 с.
Ч73 / П 35											НБВ, хр
+ Повнотекст. док.
Універсальна десяткова класифікація (УДК). Алфавітно-предметний покажчик (зведений) : до другого вид. таблиць УДК / Держ. наук. установа "Кн. палата України ім. І. Федорова" ; голов. ред. М. І. Сенченко. – К. : Кн. палата України, 2011. – 700 с.
Універсальна десяткова класифікація (УДК). Зміни та доповнення (2007–2008)  : пер. з англ. / Держ. наук. установа "Кн. палата України ім. І. Федорова" ; голов. ред. М. І. Сенченко. – К. : Кн. палата України, 2011. – 136 с.
Універсальна десяткова класифікація (УДК). Основна таблиця: 6 Прикладні науки. Медицина. Техніка: основні ділення. 63/65 Сільське, лісове, рибне та мисливське господарство. Комунально-побутове господарство. Організація виробництва, торгівлі, транспорту, зв'язку, поліграфії. Бухгалтерія. Реклама : пер. з англ. / Держ. наук. установа "Кн. палата України ім. І. Федорова" ; голов. ред. М. І. Сенченко. – 2-е вид., випр. і допов. – К. : Кн. палата України, 2011. – 152 с.
Універсальна десяткова класифікація (УДК). Основна таблиця: 66/69 Хімічна технологія. Хімічна промисловість. Різні галузі промисловості та ремесла. Будівельна промисловість : пер. з англ. / Держ. наук. установа "Кн. палата України ім. І. Федорова" ; голов. ред. М. І. Сенченко. – 2-е вид., випр. і допов. – К. : Кн. палата України, 2011. – 264 с.
Універсальна десяткова класифікація (УДК). Основна таблиця: 7/9 Мистецтво. Ігри. Спорт. Мовознавство. Художня література. Літературознавство. Географія. Історія : пер. з англ. / Держ. наук. установа "Кн. палата України ім. І. Федорова" ; голов. ред. М. І. Сенченко. – 2-е вид., випр. і допов. – К. : Кн. палата України, 2011. – 148 с.
Ч736.24 / У 59										ВРК
Мовознавство
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Німецька мова" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) : (відповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, С. В. Черкашин. – Х., 2012. – 28 с.
Ш143.24р / Н 15			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Французька мова" : (відповно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова. – Х., 2012. – 23 с.
Ш147.11р / Н 15			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Німецька мова" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) : (віповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, С. В. Черкашин. – Х., 2012. – 10 с.
Ш143.24р / П 78			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Французька мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова. – Х, 2012. – 9 с.
+ Повнотекст. док.
Ш147.11р / П 78			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
Літературознавство. Художня література (твори)
Аксенов Д. П. Арес : фантаст. роман / Д. П. Аксенов. – М. : Альфа–Книга, 2010. – 411 с. : ил. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / А 42										н/аб
Винничук Ю. Груші в тісті / Юрій Винничук. – Л. : Піраміда, 2010. – 288 с.
Ш6(4УКР)6 / В 48										хр
Волк С. Наследие Древних : фантаст. роман / С. Волк. – М. : ЭКСМО, 2010. – 416 с. – (Русский фантастический боевик).
Ш6(4РОС) / В 67										н/аб
Доронин А Черный день / А Доронин. – СПб. : Крылов, 2009. – 576 с. – (Фантастическая авантюра).
Ш6(4РОС) / Д 69										н/аб
Іздрик Ю. Р. Таке / Ю. Р. Іздрик. – Х. : Клуб Сімейного Дозвілля, 2009. – 272 с.
Ш6(4УКР) / И 36										хр
Ли Г. В. Своя дорога : фантаст. роман / Г. В. Ли ; худож. В. Федоров. – М. : Альфа–Книга, 2010. – 378 с. : ил. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Л 55										н/аб
Маркелов О. Отставной диверсант / О. Маркелов. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2009. – 384 с.
Ш6(4РОС) / М 27										н/аб
Маркелов О. Сторожевые волки Богов / О. Маркелов. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2009. – 448 с.
Ш6(4РОС) / М 27										н/аб
Муравйов В. Несподівана книга : повість-мозаїка; начерки нашого буття; гуморист. оповідки; сказы и рассказы; і наостанок... / В. Муравйов. – Х. : Федорко, 2012. – 402 с.
Ш6(4УКР) / М 91										хр
Муратов І. Л. На крилах Літани : поезії : зі зб., із недрук. й призабутого / І. Л. Муратов. – Х. : Майдан, 2012. – 494 с.
Ш6(4УКР) / М 91										н/аб
Николаев И. Железный ветер / И. Николаев. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2011. – 400 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Н 63										н/аб
Черный И. Плясун / И. Черный. – М. : АСТ ; СПб. : Астрель–СПб ; Владимир : ВКТ, 2011. – 412 с. – (Историческая фантастика).
Ш6(4РОС) / Ч–49										н/аб
Чигинский О. Госпожа победа : дилогия / О. Чигинский. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2010. – 416 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Ч–58										н/аб
Чигинский О. Госпожа удача : дилогия / О. Чигинский. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2010. – 416 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Ч–58										н/аб
Ораторське мистецтво
Програма навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнародне право") : для студ. 3 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 10 с.
Ш7р / П 78			хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Етика
Прикладна етика : навч. посіб. / Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; за наук. ред. В. І. Панченко. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 391 с.
Ю754 я7 / П 75										ч.з. № 2
Естетика
Бычков В. В. Эстетика : Учебник / В. В. Бычков. – М. : КНОРУС, 2012. – 528 с
Ю8я73 / Б 95										ч.з. № 2
Егоров П. А. Основы этики и эстетики  : учеб. пособ. / П. А. Егоров, В. Н. Руднев. – М. : КноРус, 2010. – 193, [1] с. : табл. – (Среднее профессиональное образование).
Ю8 я73 / Е 30										н/аб
Довідкові видання
Багатомовний юридичний словник-довідник / відп. ред.: І. О. Голубовська, І. Ю. Штиченко. – К. : ВПЦ "Київ. ун-т", 2012. – 543 с.
Х.я2 / Б 14											ДБВ
Василь Тимофійович Нор : (до 70-и річчя від дня народж. та 40-річчя наук.-пед. і громад. діяльн.). – Л. : Вид. центр ЛНУ ім. І. Франка, 2010. – 44 с. – (Біографія і бібліографія вчених-правознавців. Серія: персоналії ; число 5).
Х.д я1 / Н 82										ДБВ
Енциклопедія сучасної України / НАН України, Наук. тов. ім. Шевченка, Ін-т енцикл. дослідж. – К., 2011. – Т. 11 : Зор – Как. –710, [2] с.
Я20 / Е 64										хр, ДБВ, ч.з. № 2
Леонід Миколайович Тіщенко : біобібліогр. покаж. пр. за 1975–2012 рр. / Харк. нац. тех. ун-т с.-г. ім. П. Василенка, Наук. б-ка ; уклад.: Д. І. Мазоренко [та ін.]. – Х. : Міськдрук, 2012. – 158 с. : портр. – (Бібліографія вчених ХНТУСГ ; вип. 3).
О9 я1 / Т 47										ДБВ
Мала енциклопедія теорії держави і права / НАН України, Київ. ун-т права, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького ; за заг. ред. Ю. Л. Бошицького. – К. : Кондор, 2012. – 368 с.
Х0 я2 / М 18										ДБВ
Мала енциклопедія конституційного права / НАН України, Київ. уні-т права ; за заг. ред. Ю. Л. Бошицький. – К. : Кондор, 2012. – 462 с.
Х620 я2 / М 18										ДБВ
Права человека : энцикл. словарь / отв. ред. С. С. Алексеев. – М. : Норма : ИНФРА–М, 2012. – 656 с.
Х620.3 я20 / П 68										ДБВ
Російсько-український словник = Русско-украинский словарь : у 4 т. / НАН України, Ін-т укр. мови. – К. : Знання, 2011. – (Академічні словники).
Т. 1 : А – Й. – 992 с. 
Т. 2 : К – О. – 860 с. 
Ш141.2я2 / Р 75										ДБВ
Юридический словарь для государственных и муниципальных служащих / под ред. А. В. Малько. – М. : Юрлитинформ, 2012. – 208 с.
Х621.02 я2 / Ю 70										ДБВ
Електронні ресурси
Повнотекстові документи
Вісник Академії правових наук України : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2003. – № 2/3 (33/34). – 839 с. 
Вісник Національної юридичної академії України ім. Ярослава Мудрого. Серія. Філософія, філософія права, політологія, соціологія : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2011. – № 10. – 288 с. 
Голіна В. В. Державне програмування і регіональне планування заходів запобігання злочинності в Україні : монографія / В. В. Голіна, С. Ю. Лукашевич, М. Г. Колодяжний ; за заг. ред. В. В. Голіни ; Нац. акад. прав. наук Укр., Ін-т вивч. пробл. злочинності . – Х. : Право, 2012. – 304 с. 
Жалинский А. Э. Современное немецкое уголовное право / А. Э. Жалинский. – М. : Проспект, 2006. – 560 с. 
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : (галузь знань 0304 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу ф-ту № 4 ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с. 
Завдання до практичних занять та контрольних робіт з навчальної дисципліни “Земельне право” : для студ. 5 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" : уклад.: М. В. Шульга [та ін..]. – Х., 2012. – 22 с. 
Завдання та методичні рекомендації до написання контрольних робіт з навчальної дисципліни “Аграрне право” : для студ. заоч.  форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Батигіна [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с. 
Іванов В. Г. Основи інформатики та обчислювальної техніки : підручник / В. Г. Іванов, В.В Карасюк, М.В Гвозденко. – Х. : Право, 2012. – 312 с. 
Індивідуальна робота з навчальної дисицпліни "Організація судових та правоохоронних органів" : метод. поради та завдання (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Т. Б. Вільчик. – Х., 2012. – 18 с. 
Киселев А. Д. Психологическое основание уголовной ответственности / А. Д. Киселев. – Х. : Типо-Литогр. "Печат. дело", 1903. – 312 с. 
Матеріали II-ї студентської наукової конференції "Законодавчі та організаційно-технічні засади дослідження впливу надзвичайних ситуацій техногенного і природного характеру на безпеку життєдіяльності людини" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2011. – 156 с. 
Матеріали III-ї студентської наукової конференції "Безпека життєдіяльності людини в регіонах України" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 233 с. 
Матеріали студентської наукової конференції "Законодавчі та організаційно-технічні засади дослідження впливу надзвичайних ситуацій техногенного і природного характеру на безпеку життєдіяльності людини", 28–29 квітня 2010 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2010. – 112 с. 
Методичні поради з навчальної дисципліни “Фізичне виховання : (для студ. спеціал. мед. групи)” / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Попрошаєв [та ін.]. – Х., 2012. – 46 с. 
Методичні рекомендації до практичних занять з навчальної дисципліни "Інформаційні технології в судочинстві" з ключами до виконання завдань : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознаство") : для сухачів ф-ту підгот. проф. суддів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В Карасюк, М. В Гвозденко. – Х. : Право, 2012. – 33 с. 
Навчально-методичний посібник для індивідуальної роботи студентів з навчальної дисципліни “Філософські проблеми правового виховання” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”, 6.030202 “Міжнародне право”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи і семінарських занять з навчальної дисципліни “Історія держави і права України” (відповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 73 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з фінансового права : (відповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Кучерявенко [та ін.]. – Х., 2012. – 53 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни “Судочинство в господарських судах” : для студ. 4 курсу ден. ф-тів № 2, 6, 7 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров [та ін.]. – Х., 2012. – 67 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертні недоліки та помилки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 73 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертний висновок" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 21 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судова експертологія: поняття, структура, завдання, функції" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Господарське право" : освітньо-кваліф. рівень "Бакалавр", галузь знань 0304 "Право", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для студ. 4 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Д. В. Задихайло [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 124 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Експертна профілактика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 22 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Інформаційні технології в судочинстві" [Текст] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознаство" (відповідно до вимог ECTS) : для слухачів ф-ту підгот. проф. суддів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В Карасюк, М. В Гвозденко. – Х. : Право, 2012. – 33 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни “Історія держави і права зарубіжних країн” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 57 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни “Філософські проблеми правового виховання” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”, 6.030202 “Міжнародне право”) : для студ. 3 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. − Х., 2012. − 46 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Країнознавство" : (галузь знань 0302 "Міжнар. віносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Лизогуб, Є. О. Васильєв. – Х., 2012. – 65 с. 
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Політологія" : (галузі знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 Міжнар. право) : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 60 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Німецька мова" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) : (відповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, С. В. Черкашин. – Х., 2012. – 28 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Французька мова" : (віповілно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова. – Х., 2012. – 23 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни “Англійська мова“ : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр“, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 1–2 курсів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклал.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнецова. – Х., 2012. – 27 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни “Практикум зі складання процесуальних документів із цивільних справ” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 4 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. : В. В. Комаров [та ін.].. – Х., 2012. – 48 с. 
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни “Судочинство в господарських судах” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Спеціаліст”, спец. 7.03040101 “Правознавство”) : для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров, С. В. Васильєв. – Х., 2012. – 33 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни “Цивільний процес” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. заоч. форми навчання / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Комаров. – Х., 2012. – 54 с. 
Никонов С. П. Развитие защиты владения в средневековой Европе / С. П. Никонов. – Х. : Типо-Литогр. "Печат. дело", 1905. – 350 с. 
Основні напрями розвитку кримінального права та шляхи вдосконалення законодавства України про кримінальну відповідальність : матеріали міжнар. наук.-практ. конф., 11–12 жовт. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НДІ вивч. проблем злочинності ім. В. В. Сташиса, Нац. акад. наук України, ВГО "Асоц. кримін. права". – Х. : Право, 2012. – 632 с. 
Питання вдосконалення діяльності відділів рідкісних книг бібліотек в інформаційному забезпеченні науково-освітнього процесу : матеріали виступів учасників "круглого столу" (м. Харків, 29 берез. 2012 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред. Н. П. Пасмор. – Х., 2012. – 67 с. 
Плани семінарських занять, тематика контрольних робіт та методичні поради до їх виконання з навчальної дисципліни “Історія держави і права зарубіжних країн” : для студ. 1 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. І. Власенко [та ін.]. – Х., 2012. – 31 с. 
Плани семінарських занять, тематика курсових робіт та методичні поради до їх виконання з навчальної дисципліни “Історія держави і права України” : для студ. 1 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 34 с. 
Проблеми державотворення і захисту прав людини в Україні : матеріали ХVIII регіон. наук.-практ. конф. (26–27 січ. 2012 р.) / Львів. Нац. ун-т ім. І. Франка. – Л., 2012. – 408 с. 
Проблеми законності : акад. зб. наук. пр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; відп. ред. В. Я. Тацій. – Х., 2012. – Вип. 118. – 289 с. 
Програма з навчальної дисципліни “Англійська мова” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр“, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) : для студ. 1–2 курсів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнецова. – Х., 2012. – 11 с. 
Програма навчальної дисципліни "Експертний висновок" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 9 с
Програма навчальної дисципліни "Експертні недоліки та помилки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 8 с. 
Програма навчальної дисципліни "Німецька мова" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) : (віповідно до вимог ECTS: галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" : уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова, С. В. Черкашин. – Х., 2012. – 10 с. 
Програма навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнародне право") : для студ. 3 курсу. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 10 с. 
Програма навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. О. Русанова [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с. 
Програма навчальної дисципліни "Почеркознавча та авторознавча експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.] . – Х., 2012. – 10 с. 
Програма навчальної дисципліни "Судова експертологія: поняття, структура, завдання, функції" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с. 
Програма навчальної дисципліни "Судові експертизи в структурі судово-експертної діяльності: поняття, завдання, різновиди" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 7 с. 
Програма навчальної дисципліни "Технічна експертиза документів" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 16 с. 
Програма навчальної дисципліни "Трасологічна експертиза" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с. 
Програма навчальної дисципліни "Французька мова" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1–2 курсів (семестри I–IV) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Сімонок, О. Ю. Кузнєцова. – Х., 2012. – 9 с. 
Програма навчальної дисципліни “Земельне право” : (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. В. Шульга [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с. 
Програма навчальної дисципліни “Інформаційні технології в судочинстві” : (освіт.-кваліф. рівень “Магістр,” галузь знань 0304 “Право,” спец. 8.03040101 “Правознавство”) : для студ. магістратури / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В. Карасюк, М. В. Гвозденко. – Х., 2012. – 11 с. 
Програма навчальної дисципліни “Історія держави і права зарубіжних країн” : (напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”, галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко, С. І. Власенко, С. І. Пирогова. – Х., 2012. – 23 с. 
Програма навчальної дисципліни “Історія держави і права України” (напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”, галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко, В. М. Єрмолаєв, Д. А. Шигаль. – Х., 2012. – 31 с. 
Програма навчальної дисципліни “Нотаріат” (галузь знань 0302 “Міжнародні відносини”, освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр” спец. 6.030202 “Міжнародне право”, галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Магістр” спец. 8.03040101 “Правознавство”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров, В. В. Баранкова. – Х., 2012. – 9 с. 
Програма навчальної дисципліни “Основи інформатики та обчислювальної техніки” (освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”, галузь знань 0304 “Право”, напрям підгот. 6.030401 “Правознавство”) для студ. 1 курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В. Карасюк, М. В. Гвозденко. – Х., 2012. – 13 с. 
Програма навчальної дисципліни “Політологія” (галузі знань: 0304 “Право”,  0302 “Міжнародні відносини”; освіт.-кваліф. рівень “Бакалавр”; напрями підгот.: 6.030401 “Правознавство”, 6.030202 “Міжнародне право”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 13 с. 
Програма навчальної дисципліни “Правова інформація та комп’ютерні технології в юридичній діяльності” (галузь знань 0304 “Право”, освіт.-кваліф. рівень “Магістр”, спец. 8.03040101 “Правознавство”) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов, В. В. Карасюк, М. В. Гвозденко. – Х., 2012. – 13 с. 
Прокопович Феофан. Правда воли монаршей в определении наследника державы своей / Феофан Прокопович. – [Б. м.] : Московская тип., 1726. – 88 с. 
Регламент Благочестивейшего Государя Петра Великого Отца Отечества Императора и Самодержавца Всероссийского, о управлении Адмиралтейства и Верфи и о должностях Коллегии Адмиралтейской и прочих всех чинов при Адмиралтействе обретающихс : реестры. – Печатано пятым тиснением. – СПб. : Тип. Император. акад. наук, 1780. – 209 с. 
Тацій В. Я. Доповідь ректора університету В. Я. Тація на загальних зборах професорсько-викладацького складу 30 серпня 2012 року / В. Я. Тацій ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 140 с. 
Тематика курсових робіт з організації судових та правоохоронних органів і методичні поради до їх виконання : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, Л. М. Москвич, А. В. Лапкін. – Х., 2012. – 56 с. 
Фізичне виховання: секційна форма організації навчального процесу : (метод. поради) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Попрошаєв [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 64 с. 
Щербань Д. І. З Саші, від криничок... : (спогади й не зовсім прокурорські роздуми) / Д. І. Щербань. – Х. : Майдан, 2012. – 352 с. 
___________________________________________________________________

30.11.2012		Директор бібліотеки						Н. П. Пасмор
			Зав. науково-бібліографічним відділом			О. І. Самофал 

			т. 704-92-53	(внутрішній т. 2-53)